

DUNBAR
CYCLES



CORSA
CYCLES

SUMMER SERIES

dunbarcycles.com

TECHNICAL GUIDE - *GUIDE TECHNIQUE*

2022 CANADA CUP / BC CUP
COUPE CANADA / COUPE BC 2022



UCI C2 DH

Panorama, British Columbia
Panorama, Colombie-Britannique

July 19-20 juillet 2022
Presented by - *Présenté par:*



CYCLING
CYCLISME
CANADA



Event Description | *Description de l'évènement*

Panorama Mountain Resort (BC) has been a major part of the Canadian DH series for over 20 years, hosting 4 national championships since 2013. The 2022 event, scheduled for July 19-20, will bring riders to one of Canada's most iconic mountain villages, offering accommodation, restaurants, and entertainment just minutes from the chairlift. Panorama will continue to provide the highest level of fast, technical course that riders have come to expect. <https://cyclingbc.net/news/2021/03/02/update-on-2021-events-wtc-bc-superweek-bc-cup-downhill/>

<https://cyclingbc.net/news/2022/02/01/cycling-bc-announces-2022-bc-cup-downhill-series-calendar/>

"Panorama Mountain Resort (BC) fait partie de la série canadienne de descente de vélo de montagne depuis plus de 20 ans et a accueilli 4 championnats nationaux depuis 2013. L'évènement 2022, prévu du 19 au 20 juillet, amènera les cyclistes de descente dans l'un des villages de montagne les plus emblématiques du Canada, proposant hébergement, restaurants et divertissement au pied du télésiège. Panorama continuera d'offrir le plus haut niveau de parcours rapide et technique auquel les coureurs s'attendent.

General Information | *Information générale*

- The Canada Cup will take place on date and time as scheduled and shall be governed by Cycling Canada (CC). The event(s) will be run under CC/UCI rules.
- There will be no extension of the Canada Cup past Wednesday July 20th, due to unforeseen delays or prolonged stoppages.
- Racing format may be modified at the discretion of the President of the Panel of Commissaires if deemed necessary.
- Entry fees are non-refundable, no exceptions.
- All medical problems should be reported to a commissaire.
- Equipment regulations to be enforced for ALL categories. There will be NO exceptions. Approved helmets are mandatory for training and competition.

-
- *La Canada Cup se tiendront aux dates et temps indiqués.*
 - *Les courses ne seront pas prolongées au-delà du mercredi, 20 juillet, pour cause d'arrêts ou de délais imprévus.*
 - *Le format de course pourra être modifié au besoin par le commissaire en chef si jugé nécessaire.*
 - *Les frais d'inscription ne sont pas remboursables.*
 - *Tout problème médical doit être rapporté à un commissaire.*

Organiser Contact | *Contact de l'organisateur*

Organizer Organisateur:	SE Events / Panorama Mountain Resort
Contact Address:	2000 Panorama Drive, Panorama B.C.
Contact Name:	Camille Dion
Contact Telephone:	250-341-3032
Contact Email:	camille.dion@panoramaresort.com / racing@panoramaresort.com
Event Website Site web de l'évènement:	EN: https://cyclingcanada.ca/event/panorama-canada-cup-dh-3/ FR: https://www.cyclismecanada.ca/event/panorama-canada-cup-dh-3/

Event Rules & Licenses | Règlements & licences

UCI Regulations and CC specific regulations will be enforced for all Categories. Valid UCI international licenses are required for all Canada Cup categories. Holders of UCI international licenses that do not bear a photograph will be required to present an approved and valid government photo ID in addition to their UCI license.

Licence Type	Fee*
UCI licence	
12 and under	\$55
13 – 16 years	\$70
17 – 22 years	\$135
23 and older	\$160

Riders who do not have either a 2022 UCI license or a Cycling BC Provincial race license must purchase a one-event membership:

- \$5 for U17.
- \$12 for Junior & 17+.
- \$12.00 for out-of-country foreign rider

Le règlement UCI et les règlements spécifiques de CC seront appliqués à toutes les catégories. Des licences internationales UCI valides sont requises pour toutes les catégories. Les titulaires de licences internationales de l'UCI qui ne portent pas de photo seront tenus de présenter une pièce d'identité avec photo approuvée et valide en plus de leur licence UCI.

Les coureurs qui ne possèdent pas de licence UCI en règle pour l'année 2022 ou de licence BC provincial peuvent acheter une licence d'un jour

- \$5 pour les U17.
- \$12 pour les 17+.
- \$12 pour les participants étrangers

Prizes & Points | Prix & Points

Prize money will be awarded as per the 2022 UCI financial obligations for the Mountain Bike discipline. See the minimum prize purse below.

Des bourses seront décernées aux gagnants selon les obligations financières et techniques de l'UCI 2022 pour le vélo de montagne. Voyez ci-dessous les montants minimums.

Elite Men/Hommes		
Place	UCI EUR	UCI CAD
1st	€ 250	\$352.82
2nd	€ 200	\$282.26
3rd	€ 150	\$211.69
4th	€ 125	\$176.41
5th	€ 100	\$141.13
6th	€ 90	\$127.02
7th	€ 80	\$112.90
8th	€ 70	\$98.79
TOTAL	€ 1,065	\$1,503.03

Elite Women/Femmes		
Place	UCI EUR	UCI CAD
1st	€ 250	\$352.82
2nd	€ 200	\$282.26
3rd	€ 150	\$211.69
4th	€ 125	\$176.41
5th	€ 100	\$141.13
6th	€ 90	\$127.02
7th	€ 80	\$112.90
8th	€ 70	\$98.79
TOTAL	€ 1,065	\$1,503.03

UCI points will be awarded as outlined in the table below.

Note: For distribution of UCI points results from Junior and Elite categories will be combined.

Les points UCI seront attribués comme indiqué dans le tableau ci-dessous.

NB: La distribution des points UCI se fera suivant les résultats combinés des catégories Junior et Élite

UCI Points Table Tableau des points UCI		
Place	Elite/Junior Men Hommes	Elite/Junior Women Femmes
1	30	30
2	20	20
3	15	15
4	12	12
5	10	10
6	8	8
7	6	6
8	4	4
9	2	2
10	1	1



All riders must finish their race to receive [Canada Cup](#) points. Top three (3) riders in Canada Cup categories will receive an award, and the five (5) riders will be presented at the official award ceremonies.

Note: riders must wear clean cycling clothes or official team/sponsor casual clothes (bottom and top part) for the award ceremony. Failure to comply will result in the loss of award (including prize money).

Tous les coureurs doivent terminer leur épreuve pour recevoir des points [Coupe Canada](#). Les trois (3) premiers coureurs dans les catégories Coupe Canada recevront un prix, et les cinq (5) premiers seront présentés lors de la cérémonie des médailles.

NB : Chaque athlète doit porter ses vêtements de cycliste propre ou les vêtements officiels de leur équipe/commanditaire (bas et haut du corps). Tout athlète récipiendaire ne respectant pas cette consigne ne recevront aucun prix (bourse comprise).

Categories | Catégories

Canada Cup Categories	
Elite Men (Junior Expert combined for UCI points & results)	
Elite Women (Junior combined for UCI points & results)	
BC Cup Categories	
U15 Men	
U17 Sport Men	
U17 Expert Men	
Junior Sport Men 17-18	
Junior Expert Men 17-18	
Junior Women 17-18	
Senior Men 19-29	
Senior Women 19-29	
Masters Men 35-44	
Master Women 35+	

Master Men 45-54	
Master Men 55+	

Lift Tickets | *Tarifs de billets*

Athletes will receive 50% off the full day lift ticket on race days. They must present their bike plate to the Guest Services agent to receive the discount. A course inspection ticket for Monday July 18th (course walk) is available for all registered athletes for \$20. Tickets can be purchased at the Guest Services Desk in the Ski Tip Lodge.

Les compétiteurs auront 50% de rabais sur le billet de remontée mécanique pour les jours de courses. Les participants devront présenter leur plaque afin d'obtenir le rabais. Pour l'inspection du parcours, lundi le 18 juillet, un billet spécial sera offert au coût de \$20. Tous les billets peuvent être achetés au Service à la clientèle dans le Ski Tip Lodge.

Entry Fees | *Frais d'inscription*

Class <i>Catégorie</i>	Pre-Registration Fee <i>Pré-inscription</i>	On-Site Registration Fee* <i>Inscription sur place</i>
Elite <i>Élite M/H & W/F</i>	\$75	\$80
Junior Expert M/H & W/F	\$65	\$70
Master <i>Maîtres Expert M/H & W/F</i>	\$65	\$70
All other Categories <i>Toute autre catégorie</i>	\$65	\$70

*If accepted up until night before for Elite/Junior Expert | *si accepté le jour d'avant pour Élite/Junior Expert.*

Registration | *Inscription*

Online Registration Link:	https://ccnbikes.com/#!/series/2022-dunbar-summer-series
<i>Lien d'inscription en ligne:</i>	
Online Registration Deadline:	Sunday July 17, 11:59 PM (MST); Junior Ex & Elite racers <u>must</u> register by Monday July 18 at 6:00 PM.
<i>Date limite des inscriptions en ligne:</i>	<i>Dimanche le 17 juillet à 11:59 PM;</i> <i>Compétiteurs Junior Ex et Élite <u>doivent</u> s'enregistrer avant lundi le 18 juillet à 18:00.</i>
On-site Registration Info:	Monday 5:00 PM to 7:00 PM & Tuesday 9:00 AM to 1:00 PM; We ask Junior Ex and Elite riders to pick up their plates before 12 PM (noon) on Tuesday. Plate pick will have a hard close at 1:00 PM Tuesday for all riders.
<i>Info d'inscription sur place:</i>	<i>Lundi 17:00 à 19:00 & Mardi 9:00 à 13:00;</i> <i>Nous demandons aux compétiteurs Junior Ex et Elite de récupérer leur plaque avant mardi 12:00 (midi).</i> <i>La collecte de plaques sera officiellement fermée mardi à 13:00.</i>
Late Registration Fee* (after Monday July 18th):	\$10.00 for all categories or \$50.00 for Elite.
<i>Frais d'inscription tardive (après lundi 18 juillet):</i>	<i>\$10 pour toutes catégorie ou \$50 pour la catégorie élite.</i>

Elite Athlete/Team Managers Meeting | *Réunion des Chefs d'équipe*

The official Athlete / Team Manager's Meeting will occur on Monday July 18th at 6:00pm MDT in the Great Hall by the registration / plate pick up location.

La réunion des directeurs sportif aura lieu le lundi 19 juillet à 18 :00 dans le Great Hall, en face du bureau d'inscription.

On-site Team Setup | *Espaces pour les équipes*

Bike pits are available for team set up in the Upper Village Plaza by the finish. Contact racing@panoramaresort.com for details or call 250.341.3032

Des fosses à vélo sont disponibles pour les équipes dans la Place de l'Upper Village, près de la ligne d'arrivée. Contactez racing@panoramaresort.com pour plus de détails ou appelez 250.341.3032.

Race Package Pick-up | *Cueillette de la trousse de course*

Package pick-up will be available at the registration office from Monday July 19th 5:00 MDT. Race packages can be picked up by the rider or a representative, however the riders UCI Licence must be presented to pick up the package. If the package is being picked up by a representative, they must have a valid UCI Licence. There will be no day-of race package pick up for Elite, and Junior Expert riders

La collecte de trousse de course se tiendra au bureau d'inscription le lundi, 20 juillet à 17 :00. Les trousse de course peuvent être récupérées par le coureur ou un représentant, mais la licence UCI du coureur doit être présentée pour ramasser la trousse. Si la trousse est récoltée par un représentant, il doit avoir une licence UCI valide. La cueillette de trousse pour les coureurs Élite et Junior Expert doit se faire obligatoirement avant le jour de l'évènement (impossible le jour-même).

Training Periods | *Périodes d'entraînements*

The course will be open to racers only during designated official training times. During these times, bike plates are mandatory. Staff can obtain bike plates from the registration by presenting a valid UCI Licence. Failure to run a bike plate during official training periods will result in disqualification or fine from UCI.

Le parcours ne sera ouvert aux coureurs que pendant les heures officiellement désignées à l'entraînement. Pendant cette période, les numéros de plaque sont obligatoires. Le personnel de support peut obtenir des plaques numérotées à l'inscription en présentant une licence UCI valide. Si vous n'avez pas de numéros de plaque pendant les périodes d'entraînement officielles cela entraînera une disqualification ou une amende de l'UCI.

	Tuesday July 20 <i>Mardi 20 juillet</i>	Wednesday July 21 <i>Mercredi 21 juillet</i>
Open Practice	10:00 AM – 12:45 PM	10:00 – 11:25
Junior Expert & Elite Practice	1:00 PM – 2:00 PM	11:30 – 12:00
Open Practice	2:00 PM – 3:40 PM	-
Junior Expert & Elite Seeding	3:45 PM – 5:00 PM	-

Rider Call-Ups | *Rang de Départ des Coureurs*

The race start is located right at the top of the Mile One chairlift. UCI Elites and Junior Experts will be staged approximately fifteen minutes prior to start time.

Start order for Canada Cup categories will be determined by the results of Tuesday's seeding runs. The start order for the seeding runs will be determined as follows:


- Junior/elite
 1. All riders on the current UCI ranking
 2. All riders on the current Canada Cup ranking.
 3. Random order by plate numbers distributed.
- Other categories
 1. Random order by plate numbers distributed.

Le départ de la course se situe tout juste en haut du télésiège Mile One. Les catégories UCI Élites et Junior Experts seront placées en ordre de départ approximativement 15 minutes avant leur temps de départ.

L'ordre de départ pour les catégories de la Coupe Canada sera déterminé par les résultats de la course de classement de mardi. L'ordre de départ pour cette course sera déterminé comme suit :

- Junior/elite
 1. Tous les coureurs au classement UCI en date.
 2. Tous les coureurs au classement Coupe Canada en date.
 3. Ordre déterminé au hasard selon les numéros de plaques distribués.
- Other categories
 1. Ordre déterminé au hasard selon les numéros de plaques distribués.

Event Schedule | *Horaire de l'évènement*

MONDAY	TUESDAY	WEDNESDAY
10:00 - 15:00 - DH course CLOSED to all bike traffic - Enjoy the pools, lake, trails or rest 15:00 - 16:00 - Course closed for UCI inspection 15:45 - 16:45 - Lift access for course walks - Waivers & lift ticket required - DO NOT COURSE WALK~ Before 16:00 17:00 - 19:00 - Plate pickup and new registrations CASH ONLY for day of registrations 18:30 - Official Cycling Canada riders & team managers meeting All Saturday & Sunday volunteers need to report to the registration area by 8:30am in order to be on the hill and in position by 10:00am - Last upload at 16:45	09:30 - Adaptive Racer Upload 09:00 - 13:00 - Plate pickup and new registrations - Jr. Ex & Elite can plate pickup only 10:00 - 12:40 - Open practice (all categories) 12:45 - 13:00 - Volunteer BREAK 12:45 - 13:00 - Plates 1 - 150 queue for upload only 13:05 - 1400 - Plates 1 - 150 practice only 14:00 - 15:40 - Plates 200+ practice only 15:50 - 17:00 - Jr Ex & Elite seeding runs - Course closed after last timed run 19:30 - Racers meeting - Seeding podium, swag toss, games and more! - Last upload at 16:30	09:30 - First Racer Upload 09:00 - 10:00 - Last chance plate pickup - No new registrations 10:00 - 11:25 - Plates 200+ practice only 11:30 - 11:50 - Plates 1 - 150 practice only 12:00 - 12:15 - Volunteer BREAK 12:20 - 12:50 - Adaptive Race 13:00 - Pre-runners 13:15 - RACE!!! - Awards and podiums to follow shortly after final racer  - Last upload at 16:30/Re-run Only

Event Officials | *Officiels de l'évènement*

Organizer <i>Organisateur</i>	Stephen Exley & Camille Dion
Chief Commissaire <i>Commissaire en chef</i>	Jim Bratrud
Assistant-Chief Commissaire <i>Assistant chef</i>	Loyal Ma
Secretary <i>Secrétaire</i>	Robert Armstrong
Starter <i>Commissaire au départ</i>	Steve Sleep
Finish Judge <i>Juge à l'arrivée</i>	PSO - TBC

Course Map | Carte du parcours



Venue Information | Information du site

“Panorama Mountain Resort is a four-season destination experience situated in British Columbia's Purcell Mountains. Boasting nearly 3000 massive acres of terrain, an intimate village with all the amenities, Canada's largest slope side hot pools and a huge range of activities, Panorama offers one of the easiest mountain resort vacations you'll ever experience.”

“The Panorama Bike Park celebrates old school while embracing the change of the ever-evolving sport of downhill mountain biking. The park’s roots are obvious in the braided labyrinth of burly tech trails. Yet intertwined into the trail system you'll find something for everyone. Green flow trails will introduce you to the sport of downhill mountain biking or act as the perfect warm up. Blue runs of different personalities allow for progression and jump trails elevate your experience.”

“Panorama Mountain Resort est une expérience quatre-saisons située dans les montagnes Purcell de la Colombie-Britannique. Bénéficiant de près de 3000 acres massives de terrain, un village intime avec toutes les commodités, les piscines chaudes les plus grosses au Canada et une vaste gamme d'activités, Panorama offre des vacances en montagne extraordinaire.

“Le Panorama Bike Park célèbre la vieille école du sport tout en étant en constante évolution du vélo de montagne en descente. Les racines du parc sont évidentes dans le labyrinthe tressé des sentiers. Vous y trouverez du plaisir pour tous. Les pistes vertes vous introduiront le sport du vélo de montagne en descente ou pour le réchauffement idéal. Les pistes bleues peuvent convenir à plusieurs personnalités, comportent des sauts qui augmenteront les sensations de votre expérience. ”

Medical Services | Services médicaux

Panorama Patrol Clinic Clinique de patrouille à Panorama	Invermere & District Hospital Hôpital régional d’Invermere
250.341.4124	250.342.8201
2020 Summit Drive, Panorama BC V0A 1T0	850 10 Avenue, Invermere BC V0A 1T0

Accommodation | Hébergement

Panorama Mountain Resort accommodation bookings must be made through [Central Reservations](#), mentioning DUNBAR SERIES, to book discounted rooms during the event timeframe. Village accommodations include a variety of condominiums and townhomes.

Special event camping is also available to participants. A limited number of campsites available will be allocated on a first come first serve basis at a cost of \$40 per night (plus applicable taxes). The nightly rate includes a key to access the Panorama Springs Pool complex.

Alternatively, there are many hotel and motel options [in the Columbia Valley](#).

Toutes réservation d'hébergement à Panorama Mountain Resort doivent être faite via « [Central Reservations](#) », mentionnant DUNBAR SERIES pour recevoir un rabais sur les chambres durant la compétition. Le village offre une variété de condos et de maison de ville.

Spécialement pour la série de course, Panorama offre aux participants de camper dans le stationnement #3. Les emplacements de camping limités seront attribués au premier arrivé, premier servis au cout de 40 \$ par nuit plus taxes, incluant une clé pour accéder au complexe des piscines du Panorama Springs.

Alternativement, il y a une multitude d'options d'hôtels et de motel [dans la Columbia Valley](#).

Directions to Venue | Itinéraire

Venue Address : 2000 Panorama Drive, Panorama, BC V0A 1T0

Directions from the airport: <https://www.panoramaresort.com/planning/getting-here/>

Calgary International Airport (YYC) is the most common access point to Panorama. It's 311 km from Panorama through the world-famous Banff and Kootenay National Parks.

Adresse du lieu: 2000 Panorama Drive, Panorama, BC V0A 1T0

Itinéraire depuis l'aéroport : <https://www.panoramaresort.com/planning/getting-here/>

L'aéroport international de Calgary (YYC) est le point d'accès le plus commun à Panorama. Il se trouve à 311 km de Panorama à travers les célèbres parcs nationaux de Banff et Kootenay.